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БЕОГРАД – Директор Канцеларије за обнову и помоћ поплављеним подручјима Марко
Благојевић поручио је данас министру задуженом за ванредне ситуације Велимиру
Илићу да се обавести о стању на поплављеним подручјима, додајући да је то што прича
пуко незнање.

  

  

Министар без портфеља у Влади Србије рекао је, наиме, да је чињеница да обнова
поплављених подручја иде споро и да се неки проблеми решавају на мучан начин
оцењујући да би, ако би чекали Марка Благојевића, о овоме причали и у мају следеће
године.

  

''Сад иде споро, а шта је било до тада - 'Мало смо крадуцкали'. Баш дивно. Препоручио
би министру Илићу да се обавести, јер то што он прича је пуко незнање. Уопште ништа
не разумем, шта тај човек прича и шта мисли под тим да се сада тапка у месту'', рекао је
Благојевић за Први програм Радио Београда коментаришући изјаву Илића да се због
Канцеларије „тапка у месту” и да обнова иде споро.

  

Благојевић је навео да би волео да му неко каже где то пише да је неопходна сагласност
Канцеларије за расписивање јавних набавки.

  

''Да бисте расписали поступак морате да наведете средства одакле су обезбеђена, чиме
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се избегава ситуација из претходних времена где су јавне набавке расписиване, а није
било средстава, а тога се министар Илић, веома добро сећа'', рекао је Благојевић.

  

(Танјуг)
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